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Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

 
 

Datum: 15/08/2022 
 

 
 

Onderwerp vraag: veiligheid in de tangent, werking “Astrid”-systeem 
 

 
Toelichtende nota 

 
N.a.v. de problemen, afgelopen weekeinde, in de tangent, rijst de vraag wat er te gebeuren staat bij ernstige 

calamiteiten, problemen m.b.t. brandmelding o.d. 

 

Er is weinig tot geen GSM-bereik in het tunnelgedeelte, ook een gewone radio-verbinding valt uit. 

 

Gaat hieraan nog verholpen worden? 

 

Wat met het veiligheidssysteem “Astrid” van de politie en hulpdiensten?  Werkt dit ter plaatse?  Hoe ver staat 

het hier thans mee? 

 

Wat is de verdere aanpak van deze mancos terzake? 
  

 
 

 
Naam : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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